

**MINUTES OF PROCEEDINGS**

WEDNESDAY, DECEMBER 6, 1989

(5)

[Text]

The Legislative Committee on Bill C-38, An Act to amend the Federal Court Act, the Crown Liability Act, the Supreme Court Act and other Acts in consequence thereof, met at 3:45 o'clock p.m. this day, in room 253-D Centre Block, the Chairman, Russell MacLellan, presiding.

*Members of the Committee present:* David Bjornson, Peter Milliken, Rob Nicholson, George Rideout and Blaine Thacker.

*In attendance: From the Research Branch of the Library of Parliament:* Kate Dunkley, Research Officer.

*Witnesses: From the Law Reform Commission of Canada:* The Honourable Mr. Justice Allen M. Linden, President; Mr. John P. Frecker, Commissioner; Dr. Patrick Robardet, Coordinator, Administrative Law Project.

The Committee resumed consideration of its Order of Reference, dated Wednesday, November 1, 1989, concerning Bill C-38, An Act to amend the Federal Court Act, the Crown Liability Act, the Supreme Court Act and other Acts in consequence thereof. (*See Minutes of Proceedings and Evidence, Tuesday, November 7, 1989, Issue No. 1*).

Allen M. Linden and John P. Frecker made opening statements.

At 3:58 o'clock p.m., the sitting was suspended.

At 4:28 o'clock p.m., the sitting was resumed.

John P. Frecker resumed his opening statement and with other witnesses answered questions.

At 5:19 o'clock p.m., it was agreed,—That the Committee adjourn to the call of the Chair.

W.J. Farrell

Clerk of the Committee

**PROCÈS-VERBAL**

LE MERCREDI 6 DÉCEMBRE 1989

(5)

[Traduction]

Le Comité législatif sur le projet de loi C-38, Loi modifiant la Loi sur la Cour fédérale, la Loi sur la responsabilité de l'État, la Loi sur la Cour suprême et d'autres lois en conséquence, se réunit aujourd'hui à 15 h 45, dans la pièce 253-D de l'édifice du Centre, sous la présidence de Russell MacLellan (*président*).

*Membres du Comité présents:* David Bjornson, Peter Milliken, Rob Nicholson, George Rideout et Blaine Thacker.

*Aussi présente: Du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement:* Kate Dunkley, attachée de recherche.

*Témoins: De la Commission de réforme du droit:* M. le juge Allen M. Linden, président; M. John P. Frecker, commissaire; Dr Patrick Robardet, coordonnateur, Projet de droit administratif.

Le Comité poursuit les travaux prévus à son ordre de renvoi en date du mercredi 1<sup>er</sup> novembre 1989, soit l'étude du projet de loi C-38, Loi modifiant la Loi sur la Cour fédérale, la Loi sur la responsabilité de l'État, la Loi sur la Cour suprême et d'autres lois en conséquence (*voir les Procès-verbaux et témoignages du mardi 7 novembre 1989, fascicule n<sup>o</sup> 1*).

Allen M. Linden et John P. Frecker font des exposés préliminaires.

A 15 h 58, la séance est suspendue.

A 16 h 28, la séance reprend.

John P. Frecker poursuit son exposé puis, avec les autres témoins, répond aux questions.

A 17 h 19, il est convenu,—Que le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

Le greffier du Comité

W. J. Farrell